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Bridgeclub Heusden 

 
Bestuursvergadering van vrijdag 7 juni 2024 

 
Aanwezig: Martine De Beul, Jacques De Boeck, Piet Eeckman, Hans Secelle, Rik 
Vantilborgh 
 
1. Financiële toestand 

Bevredigend (5969 €) – nieuw bilan na clublunch, aankoop kaarten, ledencampagne en 
VBL-facturen. 
 
Op basis van een behoorlijk geformateerd uittreksel zal vanaf deze zomer de toestand 
maandelijks aan de bestuursleden doorgestuurd worden (MDB). De hulp van Edwin 
Verspurten wordt daarbij zeer geapprecieerd. 
 

2. Ledencampagne 2024-2025 
De beslissing van de AV wordt uitgevoerd: dinsdag 20 / vrijdag 40 / beide 50. Volgend 
jaar en ten laatste het jaar daarop de gelijkschakeling. De mail wordt verstuurd met nadruk 
op goede mededeling op de overschrijving. 

 
3. Opvolging incident 26/4/2024 

Het incident wordt besproken in het licht zowel van het clubreglement ‘Ethiek en 
discipline’ als van twee eerdere identieke voorvallen. 
 
Na een open uitwisseling van gedachten besluit het bestuur als volgt: de toegepaste sanctie 
zal de mondelinge opmerking zijn en de voorzitter zal die, conform het reglement, aan 
betrokkene overmaken. 
 
Op eventuele vragen zal als volgt geantwoord worden “Het bestuur heeft het incident 
besproken en in toepassing van het reglement ‘Ethiek en discipline’ de voorzitter 
opgedragen de mondelinge opmerking aan de betrokkene over te brengen”. 

 
4. Experiment met Swiss tornooi 

Geen vraag, geen nood aan complicatie. 
 
5. Wijziging competitieformule op dinsdag (ook topjes en Butler) 

Voor het volgend seizoen status quo. We kunnen de zaak eventueel op de volgende AV 
aan de leden voorleggen. Nog te bespreken in een volgende BV. 

 
  



6. Clublunch 
In orde. 
Coninxdonck moet op woensdag 26 juni het definitieve aantal krijgen (JDB). De mail 
wordt doorgestuurd (RV). 

 
7. Lessen 

In oktober gaat een nieuwe cursus 1ste jaars door. Advertentie en artikel voor Wegwijs 
(RV). Publiciteit op VBL-site (PE). 
 
Piet zal bij ex-cursisten informeren naar de wenselijkheid van een cursus 2de niveau. Zo’n 
cursus heeft wel het nadeel geen nieuwe leden aan te brengen en we kunnen die dus echt 
niet dikwijls organiseren (PE). 

 
8. Lawaai 

Op dinsdag is er geen probleem en occasioneel lawaai wordt direct door de tornooileider 
aangepakt. 
 
Op vrijdag is er grosso modo vanaf 10 tafels wel een probleem dat twee fundamentele 
oorzaken heeft: de akoestiek van de ruimte en het praatgedrag en -volume van steeds 
dezelfde spelers. 
 
Op suggestie van een clublid gaan we eerst proberen met een aandachttrekkende hotelbel: 
de tornooileider zal die desgevallend bedienen en om stilte vragen. 
 
Als dit niet helpt, zal de mogelijkheid om scores aan de andere tafels te raadplegen in 
Bridgemates weggenomen worden, een frequente oorzaak van lawaai. 

 
9. Varia 

 We gaan nieuwe kaarten kopen die in gebruik zullen genomen worden na de 
schoonmaak van de machine op 25 juni. (HS brengt ze mee) 

 De bridgemates zijn al eens schoongemaakt en vanaf nu gaan we de nog 
tegenstribbelende exemplaren uit roulatie nemen en vervangen. 

 


